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CONSELL DE BARRI DE CONGRÉS-INDIANS  - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I 
ACORDS ADOPTATS 
 
24 de novembre de 2023   18:30h 
 
Presencial : Casal de barri Congrés- Indians 
 
Youtube :  
 
Assistència 

Assistència total presencial  en el moment de màxima afluència: 40 persones  

Ciutadanes i ciutadans: 21  

Representants d’entitats: 6  

Personal municipal: 7  

Representants polítics: 6  

 

Presidenta: Marta Villanueva. Regidora del Districte de Sant Andreu. 

 

Consellers/res: 

Sr. David Cadenas Sánchez (GMD BnComú) 

Sr. Carlos Rodrigo Escudero (GMD ERC) 

Sr. Maria Ximena Gadea Pintos (GMD JxCat) 

Sr. Nicolas Santiago Romero (GMD PP) 

Sra. Maria del Mar Buscà Rey (GMD VOX) 

 

Personal municipal: 

Isabel Loscos, Consellera tècnica del Districte de Sant Andreu 

Lucas Martínez, Director de Persones i Territori del Districte 

Carme Castaño, Directora de Llicències i Espai Públic del Districte 

Moises López Leon, Guàrdia Urbana 

Irma Borges i Miquel, professionals del Casal de barri 

Mercè González , Tècnica de barri i secretària de la sessió 

 

Entitats o institucions representades: 

- AVV Congrés-Indians 
- Unió de Botiguers Congrés-Indians 
- Associació de Festes Indians 
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- Associació Congrés de Tenis Taula 
- AEFS Arrels 
- Plataforma Can Ros Verd 
 
 

Ordre del dia 

1. Informe de la Regidora de Districte 
2. Consell de Barri i Comissió de Seguiment. Funcions i membres. 
3. Estat de les Obres de les Places Canòdrom, Rom Cremat, Dr. Modrego i Jardins 

Massana 
4. Precs i preguntes 

 

 
Com a inici de legislatura es presenta la Regidora de Districte, la Sra. Marta Villanueva. 
 
 
1. Informe de la regidora 
 
En primer lloc vol fer un resum respecte a les línies de treball del nou govern per aquests 
quatre anys. 
Un de les línies prioritàries es el Pla endreça que és un pla de ciutat que te a veure amb la 
neteja i en el com organitzem i usem l'espai públic i per tant també té a veure amb temes 
cívics i  de seguretat. En aquest sentit s'informa que s'ha augmentat en 9 agents l'equip de 
Sant Andreu.  
Un altre tema important és la Salut i s'informa que a la comissió bilateral (Generalitat i 
Ajuntament) s'han desencallat alguns projectes de nous Caps i en concret el de Congrés 
Indians s'iniciarà la licitació. També dintre d'aquesta línia es vol treballar el tema de la salut 
mental i la soledat no desitjada aterrant-lo a partir dels equipaments de proximitat.  
Constata la diversitat del Districte respecte a temes culturals, econòmics i socials i es vol reduir 
aquesta bretxa econòmica tramitant beques per a la realització d’esport  o d’activitats 
culturals, blindant així les activitats de lleure i extraescolars per a tothom. Bretxa econòmica 
també és no poder costejar-se internet o dispositius com mòbils o portàtils i en aquest sentit 
també s'acompanya alhora de  tramitar tot tipus de documents administratius que cal fer-ho 
online.  
La desigualtat social inclou la discriminació, per gènere, per orientació sexual o pels seus 
recursos. A Sant Andreu ja vam ser pioners tenint la primera taula LGTBI per visibilitat aquest 
col·lectiu encara discriminat avui dia. I el passat dia 9 de novembre vam tenir la primera 
sessió del Consell LGTBI. 
Lamenta que amb motiu del 25 de novembre, dia internacional per la lluita contra les 
violències de gènere, no s'ha pogut fer un manifest unitari a l'Ajuntament de Barcelona per 
l'oposició de determinats partits. En tot cas, vol remarcar que en aquest districte no es 
permetrà cap tipus de discriminació per raons de gènere o de LGTBI. 
Seguidament passa a informar de les actuacions que s' han fet al barri o en l' estat en que es 

troben. 

1) Remodelació de les places i àrees de joc parcs infantils de Dr. Modrego, Plça del Rom 

Cremat i Canòdrom (veure a continuació el punt sobre aquest tema)  
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2) el Primer Parc inclusiu en els Jardins Massana com a projecte que va sortir dels pressupostos 

participatius. (Veure el punt següent on es desenvolupa aquest tema). La previsió és que 

s'iniciarà al març. 

3) Aquest trimestre s'ha ampliat les voreres del carrer Manigua amb Alexandre Gal.li 

4) Aprovació inicial per a la construcció del CAP Congrés-indians que contemplarà un espaï de 

magatzem /usos comunitaris per les entitats del barri 

5) el Protegim escoles de 'Escola Arrels i l' Escola Ramon Llull, aquesta última també 

dels pressupostos participatius, així com el canvi de mobiliari tàctic del pacifiquem de l' escola 

Dr. Ferran i Clua 

6)Els infants poden gaudir de les instal·lacions del Patis oberts de l' escola Dr. Ferran i els més 

menuts de l'escola Bressol Manigua 

7)L'oferta del Canòdrom per oferir una sèrie de tallers o cursos sobre eines digitals dirigits als 

veïns i escoles del barri, també a l' estiu s'ha pogut gaudir d' una altre edició del Cinema a la 

Fresca en la grades del Canòdrom. 

8)La coordinació entre comunitats  veïnals i IMU en el projecte de regeneració urbana als 

habitatges de l' illa dels jardins Massana,.  

9)El Casal de barri que a part de reunir diferents entitats com El Caliu, Artenea o el Grup d' 

Arpilleres, hi ha l' espai Konsulta'm + 22 que és un servei de suport psicològic gratuït adreçat 

als majors de 22 anys i a professionals. També remarca el treball en projectes comunitaris en el 

que participen entitats i serveis com: Cap Maragall, Fundació Osas, Arep Fundació Via Guasp o 

els serveis socials de Garcilaso. 

10) Felicita al centre cultural Can Clariana per el seu 6è aniversari i per la seva programació de 

tallers i espectacles que fa que sigui un centre de referència dintre de la ciutat 

11)Davant la problemàtica  dels locals comercials del barri i estan estudiant diverses vies que 

ajudi a dinamitzar el comerç de proximitat 

12).Felicita a la comissió de festes d' Indians que aquestes Festes Majors van celebrar el 

seu  40 aniversari  

 
 
2. Consell de Barri i Comissió de Seguiment. Funcions i membres 
 
Isabel Loscos presenta la forma de funcionament del Consell de barri. Normalment funciona 
dos cops l'any.  
Comissió de seguiment: decidir l'ordre del dia del Consell de barri i seguiment dels temes que 
es tracten. Els que vulguin presentar-se ho poden fer mitjançant el Decidim o indicar-ho a la 
secretària del Consell. 
S'ha d'anomenar el vicepresident. Es presenten les candidatures.  
 
Preguntes:  
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3. Estat de les Obres de les Places Canòdrom, Rom Cremat, Dr. Modrego i Jardins Massana 
 
La Carme Castaño presenta l'Estat d'obres de les Places. 
Pl. del Canòdrom 
 
4. Precs i preguntes 

 
 
 
Primer torn de precs i preguntes 
 

Preguntes/Comentaris Respostes 

AVV. De les obres de Dr. Modrego com 
quedaran els vials 

 

  

Jardins Massana, practicament tot el verd es 
substitueix per jocs 
 

 

Toni i Farré: Pressupost Dr. Modrego  

Francesca Rovira: Carrer Francesc Tàrrega.  Es 
va iniciar a arreglar però no s'ha fet des de 
Campo Florido fins a Manau. 

 

Edgar: Estriming s'ha de posar Congrés 
Indians i la tanca  

 

Lezana , ombra i bancs ,  
Jardins Massana: arbres poc 

 

Ana Únicament s'ha tocat un arbre ,   

Gimena, si es penjarà aquest ppt al decideim  

AVV  passen petits camions i pot ser perillós  

  

 
 
 
 
Segon torn de precs i preguntes 
 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Veí: Recollir l'aigua quan plogui o es regui 
(reaprofitar-la). 

Carme Castaño: Jocs d'aigua no es pot 
recircular (per legionel.la, salut pública...). 

Ruben Cabrera: Grup de balcons, que es facin 
les inspeccions que es va dir que es farien. 
S'està donant llargues al projecte. Vol un 
calendari complert de com anirà tot 

Regidora: S'ha obert l'Oficina i es farà reunió 
post pont.  

Ricard Sas : Una revindicació és el pavelló del 
canòdrom 
Les galeries de Felip II 
Terrasses al carrer Garcilaso ocupen massa 

Regidora: Es treballarà en la legislatura en 
l'avant projecte  
Galeries: es complicat perquè són varios 
privats 
Terrasses , prenem nota i mirarem els serveis 
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d'inspecció per veure si compleixen 
normativa 

Toni Castro: A. Esportiva Arrels, sense cap 
instal.lació esportiva 

Carme Castaño: Ja es va fer un estudi de 
possibilitats i ara s'ha de fer el projecte tècnic 

Toni Farreres: Bar al barri que crea problemes 
i que gràcies a la GU s'ha solucionat 
Poda d'arbres 
Gossos lligats a partir  

 

Jesus Despesa per barris inversió pírrica Regidora: Les inversions està relacionat 
també amb les grans transformacions com 
cases barates, pacificació Meridiana... 

Montse López. Alexandre Galí amb Puerto 
Principe els camions no poden tombar i han 
de maniobres. Es va treure dos places del 
carrer però la gent segueix aparcant encara 
que no es pot 

Regidora: Ho traslladem a movilitat 

Antiga fàbrica d'Alexandre Galí i Puerto 
Príncipe s'havia estudiat de fer un 
poliesportiu 

 

 
 
 
 
 
Sense més assumptes que tractar, la sessió finalitza quan són les 20:20h. 


